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EntrEntrEntrEntrEntren en funcionament les primeren en funcionament les primeren en funcionament les primeren en funcionament les primeren en funcionament les primeres càmeres càmeres càmeres càmeres càmeres de videoes de videoes de videoes de videoes de videovigilànciavigilànciavigilànciavigilànciavigilància

L’Ajuntament de Sant Vicenç ja ha
enllestit la instal·lació de quatre càmeres
de videovigilància en punts estratègics
d’entrada-sortida al municipi. En concret,
s’han emplaçat dues càmeres –una fixa
i una altra mòbil- a la rotonda del
Sot del Camp, i dues més -fixes- a
l’Av. Verge de Montserrat, a l’alçada
de les dependències policials. El circuit
de videovigilància contempla la
instal·lació de sis càmeres més, que
s’ubicaran a la rotonda del Turó del Sol,
Ps. dels Pins,  Av Montaltnou ( una a  la
rotonda i una altra a l’alçada  del
c/ Lleida), Santa Maria del Balís i
Montaltpark (Les Ànimes-Costa Brava).
La previsió és que aquestes sis càmeres
entrin en funcionament a mesura que
es vagin instal·lant.
Tanmateix, i de cara a propers exercicis,
la voluntat de l’Ajuntament és anar
ampliant el número de càmeres del
circuït per anar cobrint  altres indrets
del municipi, com el passeig marítim.

El punt de control de les càmeres i la visualització de les imatges captades durant les 24 hores del dia es
realitza a les dependències de la Policia Local. Les càmeres permeten veure i també gravar imatges per
poder consultar-les en cas de necessitat. Serà la Policia Local l’encarregada de custodiar aquestes gravacions
que s’esborraran de manera automàtica al cap de 15 dies. L’Ajuntament ha optat per aquesta actuació, que
és sobretot una mesura que té poder dissuasori, una vegada contrastada l’experiència d’altres ajuntaments.
L’objectiu d’aquest projecte és complementar la feina de vigilància ciutadana que fan els agents, tot incrementant-
la sobretot als punts d’accés a la vila, allà on els veïns tenen més sensació d’inseguretat o bé als espais on
es produeixen actes incívics o vandàlics.
Amb la posada en marxa d’aquest dispositiu de vigilància es dóna compliment a un dels compromisos
assumits per l’equip de govern, format per CiU i PSC, per reforçar la seguretat i intentar reduir els robatoris,
que ja de per si són baixos, fins pràcticament anul·lar-los. Tanmateix, en cas que es detectin infraccions, actes
incívics o vandàlics, també es podrà fer ús de les imatges enregistrades per sancionar als infractors. En
aquest sentit, indicar que actualment  també s’estan controlant, mitjançant videovigilància, diverses àrees de
contenidors que habitualment resulten conflictives a causa de l’incivisme.
L’Ajuntament vol posar de manifest que la instal·lació de les càmeres, en cap cas, suposarà una retallada de les
llibertats dels ciutadans ni una intromissió en la seva vida privada; tot el que es farà, es farà de conformitat amb la
legalitat, que en aquest cas està sotmesa a uns principis i requisits legals molt i molt garants dels drets dels ciutadans.
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El delegat del Govern de la Generalitat visita Sant Vicenç

de Ple

Diari de SessionsDiari de SessionsDiari de SessionsDiari de SessionsDiari de Sessions
Acords presos pel Ple municipal celebrat el 12 de gener de 2012Acords presos pel Ple municipal celebrat el 12 de gener de 2012Acords presos pel Ple municipal celebrat el 12 de gener de 2012Acords presos pel Ple municipal celebrat el 12 de gener de 2012Acords presos pel Ple municipal celebrat el 12 de gener de 2012

  Donar conformitat al Text refós del Pla Especial de Concreció d’Usos de l’equipament situat als carrers Pica d’Estats, Montseny, Turó de l’Home
     i Montnegre: s’aprova per majoria absoluta amb 8 vots a favor, de CiU, PSC i PP, i 4 vots en contra, de 9 SV i Esquerra-Entesa.

  Aprovació de la sol·licitud presentada per una treballadora municipal de compatibilitat d’una activitat laboral en el sector privat amb la seva activitat
     a l’Ajuntament: s’aprova per unanimitat.

  Aprovació del Pla d’Acció d’Energia Sostenible: s’aprova per unanimitat.
.

Salvador Jorba va ser rebut a les portes
de l’església de Sant Vicenç per l’alcalde,
Miquel Àngel Martínez i Camarasa,
acompanyat dels regidors i regidores del
govern i altres autoritats de la comarca.
Després de saludar al cardenal  arquebisbe
de Barcelona, Lluís Martínez i Sistach, que
va presidir l’ofici solemne en honor al patró
de la vila, les autoritats es van traslladar a
la plaça del Poble per assistir a la ballada
de sardanes i el vermut popular.
En el moment de tancar l’edició d’aquest
butlletí, la Festa Major 2012 estava a punt
d’abaixar el teló, després de tres intensos
caps de setmana amb activitats de tot tipus
per a públics de totes les edats.

Podeu consultar les actes i les gravacions sonores dels plens municipals al web municipal.
Tots els plens es retransmeten en directe per l’Emissora Municipal Ràdio Santvi (107.4 FM).

Noves actuacions de millora de l’entorn urbà

SalvSalvSalvSalvSalvador Jador Jador Jador Jador Jorba vorba vorba vorba vorba va para para para para participar el dia 22 de gticipar el dia 22 de gticipar el dia 22 de gticipar el dia 22 de gticipar el dia 22 de gener en els actes centrener en els actes centrener en els actes centrener en els actes centrener en els actes centrals de la Fals de la Fals de la Fals de la Fals de la Festa Majoresta Majoresta Majoresta Majoresta Major

Amadeu Clofent, regidor de Cultura, es
mostra satisfet d’aquests dies de Festa Major
i vol ressaltar que enguany l’alta participació
ha marcat la majoria dels actes programats,
destacant les 350 persones que van assistir
a l’Escudellada, el centenar llarg de joves
que van jugar al Paintball i van patinar a la
nova pista d’Skate o la gran quantitat de
públic que, malgrat la pluja de dissabte, no
es va voler deixar perdre la Fira Medieval.
Així mateix, destaca la important tasca duta
a terme, en l’organització i desenvolupament
d’aquesta edició de la Festa Major, per  les
entitats del municipi, a  les que agraeix
que s’hagin implicat per aconseguir que la
festa hagi estat plural, oberta i participativa.

En aquests mesos d’hivern, a Sant Vicenç s’han portat a terme una sèrie d’actuacions que han de
servir, en alguns casos, per millorar el paisatge urbà i, en uns altres casos, per incrementar els serveis
i/o equipaments que l’Ajuntament posa a disposició de la ciutadania. Tot seguit us destaquem algunes de
les intervencions que han anat a càrrec de la Brigada Municipal de Serveis:

  Instal·lació d’elements decoratius, relacionats amb el món de l’educació, a la rotonda
     del Sot del Camp.

  Instal·lació d’un futbolí al recinte d’accés al Pavelló Municipal Toni Sors.
  Instal·lació de dos rètols de benvinguda, que reprodueixen el nom del municipi en grans lletres

     de ferro, a les entrades al poble a través de la N-II i de la Ctra. de Cornellà a Fogars de Tordera.
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L’Ajuntament continua apostant per la gent gran
L’alcalde de Sant Vicenç, Miquel Àngel
Martínez i Camarasa, va signar el passat
26 de gener la renovació del conveni de
col·laboració entre l’Ajuntament, la
Fundació ‘’‘la Caixa’’ i  l’Associació de
Gent Gran Els Xurravins, que té per
finalitat continuar impulsant la tasca de
promoció i atenció a les persones grans,
desenvolupant activitats de formació i
fomentant la seva participació activa en
la societat. 
L’acte de signatura va comptar amb
l’assistència del regidor de Benestar
Social, Lluís Bisbal, el president de
l’Associació de Gent Gran Els Xurravins,
Evarist March,  i Francesc Ramis, director
de l’oficina de ‘’la Caixa’’ a Sant Vicenç.
El conveni ve a donar continuïtat al
desenvolupament dels projectes de
Gent 3.0 que tenen per objectiu fomentar
la participació activa de les persones
grans a través de la tasca voluntària per
mitjà d’accions culturals, tecnològiques

Multes de fins a 2.000 euros per no retirar del carrer
els excrements dels animals domèstics
A partir d’aquest febrer la Policia Local multarà les persones
que no recullin de la via pública els excrements dels seus
animals domèstics. Aquesta infracció, tipificada com a greu
en l’ordenança municipal, pot ser sancionada amb multes
mínimes de 401 euros i fins a un import màxim de  2.000 euros.
La mesura arriba després que l’Ajuntament, a través
de la Regidoria de Sanitat, Salut Pública i Consum,
hagi posat en marxa diverses campanyes per informar
i sensibilitzar els propietaris d’animals domèstics de les
seves obligacions, i especialment de l’obligatorietat de
retirar els excrements de la via pública, xipar-los
(havent assumit l’Ajuntament una part del cost durant
les campanyes informatives) i de registrar-los en el

cens municipal, tràmit que el consistori fa gratuïtament.
Amb l’enduriment de les mesures es vol garantir que
els propietaris vetllin perquè els seus animals domèstics
no embrutin la via pública ni tampoc tinguin
comportaments molestos per a la resta de vilatans i
vilatanes, afavorint així la convivència i aconseguint
una vila neta, agradable i acollidora.
Cal incidir en el fet que, una actuació responsable per part
dels propietaris dels gossos a més de resultar beneficiós
perquè donaria una major qualitat als carrers, a la vegada,
també comportaria un estalvi per a l’Ajuntament, que ha
de destinar recursos econòmics, materials i humans per a
retirar dels carrers els excrements dels animals domèstics.

Jornades de portes
obertes als centres
escolars de la vila

Sot del Camp

Sant Jordi

Institut

Dijous 2 de febrer, de 17 a 19h

Dimarts 7 de febrer, de 17 a 18.30h

Diumenge 5 de febrer
A les 11h: famílies de l’escola Sant Jordi

A les 12h: famílies de l’escola Sot del Camp
Les famílies d’altres escoles poden assistir a

qualsevol de les dues convocatòries

Els centres escolars celebren les jornades
de portes obertes amb la intenció que les

famílies puguin conèixer de primera mà les
característiques de les diferents escoles i de

l’institut abans de formalitzar les
preinscripcions per al curs vinent.

A continuació, us oferim les dates de les
portes obertes de cada centre, a excepció

de l’Escola Bressol Municipal
Els Garrofers que la farà més endavant.

i socials, entre altres. Es tracta d’aprofitar
el bagatge de coneixements i experiència,
que posseeix la gent gran, que juntament
amb la fi o la disminució de la vida
laboralment activa i les condicions de salut
i benestar en les que avui en dia s’arriba
a aquesta etapa, fan que sigui un moment
idoni per gaudir i compartir amb els
altres un ampli ventall d’activitats,
mitjançant l’organització de cursos i
tallers, com ara ‘’Històries de Vida’’,
‘’ActivaLaMent’’, ‘’Grans lectors’’ o
‘’Acció Local’’.
Tanmateix, el conveni també preveu la
realització d’activitats de promoció de la
salut de persones grans que
contribueixen a la prevenció i a la
divulgació de coneixements i hàbits per a
envellir satisfactòriament. En concret,
aquestes activitats consistiran en la
realització dels tallers ‘’Despertar
amb un somriure’’ i ‘’La importància de
l’envelliment actiu’’.

○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○

○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○

Ja teniu a punt el vostre carretó o
andròmina??? A què espereu???
La Regidoria de Joventut ja ha
posat fil a l’agulla a la 5a Baixada
de carretons que celebrarem el
proper 3 de març, a partir de les
9h. Cal però, un mínim de
carretons participants per a poder
celebrar-la.
Per tant, no us adormiu, poseu-
vos les piles i comenceu a
construir el vostre carretó o
andròmina. Us hi podeu inscriure
fins al 29 de febrer a través del
web municipal, on també trobareu
les bases de participació.

Fes el teu
carretó...
i participa!!!

Properament, ‘’Els Xurravins’’ obriran les
inscripcions per a les activitats emmarcades
en aquest conveni. Els tallers són gratuïts i

van adreçats a la gent gran de la vila.
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       Tota la informació municipal, al dia, la trobaràs a:

www.svmontalt.cat

Miquel Àngel Martínez i Camarasa
Alcalde de Sant Vicenç de Montalt

La columna
de l’alcalde

Els skaters de Sant Vicenç ja tenen pista

Potser el servei més important i que
a vegades, per evident, sembla que
s’oblida, és el de la seguretat
ciutadana que dóna cobertura a
totes les necessitats vinculades a la
seguretat pública i que persegueix
contribuir en el benestar dels
santvicentins i santvicentines.
Sant Vicenç disposa d’una plantilla
de Policia Local que presta els seus
serveis de forma brillant, i l’objectiu
de l’equip de govern -CiU i PSC- és
dotar la Policia Local amb els recursos
adients per tal que pugui
desenvolupar la seva tasca amb la
màxima eficàcia i professionalitat.
És a partir d’aquesta premissa que,
tal i com us anunciàvem a la portada
d’aquest butlletí, hem apostat per la
posada en marxa d’un circuit de
videovigilància que ha de permetre,
d’una banda, que els encarregats
de vetllar per la seguretat dels
ciutadans i les ciutadanes del municipi
puguin veure complementada la
seva feina i, d’una altra banda, que els
santvicentins experimentin una
sensació de més seguretat.
L’equip de govern continuem i
continuarem treballant en positiu,
escoltant les demandes ciutadanes i
treballant  el futur que volem per a
Sant Vicenç. Aquest és el model:
mirar lluny i treballar a prop. Ambició
i proximitat són les línies mestres que
marquen la nostra gestió, més propera
a la gent, més atenta a les seves
demandes per tal governar millor.

Els afeccionats als monopatins, patins en línia i bicis BMX ja disposen d’un espai on practicar els seus trucs i millorar
les seves habilitats sobre rodes. L’Ajuntament de Sant Vicenç ha completat la instal·lació de l’Skate a la Riera del Gorg,
al costat del Camp Municipal de futbol. La nova Pista Municipal
d’Skate està formada per cinc elements disposats sobre una
llosa de formigó.
A la festa d’inauguració celebrada, el passat 21 de gener,
van assistir prop d’un centenar de persones, entre públic
i patinadors de la vila i d’altres municipis propers, que
van demostrat les seves habilitats sobre la pista.
Durant la celebració de benvinguda al nou equipament,
l’alcalde, Miquel Àngel Martínez i Camarasa, va animar
als usuaris a gaudir de les instal·lacions i a cuidar-les i
mantenir-les endreçades com si fossin les seves habitacions.
L’acte va estar animat per un grup de joves skaters
santvicentins que van demostrat al públic assistent la seva
habilitat sobre els patins en una exhibició que va aplegar un gran número
d’afeccionats a aquest esport. Els joves també van estar protagonistes durant el torn de parlaments,
que van aprofitar per mostrar la seva alegria per aquesta nova instal·lació i agrair a l’Ajuntament la seva construcció,
així com en el moment  de tallar la cinta inaugural juntament amb l’alcalde de la vila.
El nou equipament esportiu dóna resposta a la reivindicació dels joves i adolescents de la població que
practiquen aquest esport. Els patinadors havien demanat reiteradament la creació d’un espai adequat i en
condicions per a la pràctica de l’skate.

  El lloc escollit a la Riera del Gorg respon a un
   doble objectiu d’integrar-lo a la zona esportiva

  i a la voluntat de continuar establint usos compatibles al
             voltant de l’Av. Toni Sors que, després de la seva urbanització

  durant la darrera legislatura, s’ha consolidat com una nova zona d’esbarjo i
     lleure on comparteixen activitats diverses generacions de santvicentins i santvicentines.

La construcció de la Pista Municipal d’Skate ha suposat una inversió de 29.998 euros, dels quals 11.501 euros provenen d’una
subvenció de la Generalitat de Catalunya (PUOSC).  L’Ajuntament, per la seva banda, ha assumit els 14.497 euros restants,
així com la realització, a càrrec de la Brigada Municipal de Serveis, de les tasques d’adequació dels accessos, amb la replantació
de nova gespa, i la instal·lació del mobiliari urbà, una font, papereres i una tanca vegetal, que completen el nou equipament.

Aquesta pista era un compromís de l’equip de govern que, receptiu a les inquietuds del jovent, durant l’anterior
legislatura va obrir converses amb els joves patinadors per tal de dissenyar i decidir el contingut de la nova Pista
Municipal d’Skate.

Celebrem el Dia de la Dona amb una ’’PA ELLA’’
Les regidories de Benestar Social i Participació Ciutadana ja fa dies que treballen
en el disseny dels actes que es portaran a terme a Sant Vicenç el proper mes
de maç, amb motiu del Dia Internacional de la Dona. Per anar obrint boca, us
recomanem que no us deixeu perdre la paellada popular ‘’PA ELLA’’ que
se celebrarà el dia 11 de març al migdia a l’entorn de la zona esportiva.
Podeu comprar els tiquets, al preu de 5 euros,  a l’Ajuntament del 20 al
24 de febrer, de 9 a 13h, i el dimecres, també de 16 a 19h.

11 de març11 de març11 de març11 de març11 de març
’’’’’’P’P’P’P’PA ELLAA ELLAA ELLAA ELLAA ELLA’’’’’’’’’’

5 euros5 euros5 euros5 euros5 euros

 El fet de tenir enllestida la instal·lació ara ha estat un
   autèntic ‘’regal de reis’’  per als joves de la població,
     que tindran així un espai on patinar i fer pràctiques
      amb el monopatí.
       El nou equipament, endegat per l’Ajuntament a
         través de les regidories d’Esports i Joventut, està
         format per cinc elements, rampes amb diversos
          graus d’inclinació i base de recepció i estructures
             formades per plans inclinats amb murs i baranes.


